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Национальные правовые системы в силу воздействия множества факторов на их формирование имеют как содер-

жательные, так и формальные отличия. В этой связи интересным представляется компаративный анализ структу-
ры уголовно-исполнительного законодательства ФРГ. Анализ системы источников уголовно-исполнительного законо-
дательства России и ФРГ позволяет выделить централизованную и децентрализованную модель правового обеспечения 
исполнения наказаний в государствах с федеративной формой государственного устройства.

Ключевые слова: исполнение лишения свободы, уголовно-исполнительное законодательство, пенитенциарная си-
стема ФРГ.

Source System of Penal Legislation of Russia
and the Federal Republic of Germany: Benchmark Analysis

Ovchinnikov Sergey N.,
Head of the Centre for Study of Control and Organization of Sentence Execution in Penal System
of the Research Institute of the Federal Penitentiary Service of Russia
Lieutenant Colonel of Internal Service
Candidate of Sociological Sciences

Due to a variety of factors national legal systems have both substantive and formal diff erences. Carrying out its functions the 
right is among the inalienable constituent elements of public administration. Th e eff ectiveness of social processes including those 
in the sphere of combating crime is possible in case of existing some legal mechanism adequate to emerging threats. In this respect, 
comparative analysis of the structure of the German penal law seems rather interesting.
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